
 
Huddinge kommun 
Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott 
2021-09-14 
 

 
 
 
 
 
 
 
Protokollsanteckning 
 
 
 

Ärende 14: Genomförandebeslut för upprustning av Kräpplaparken 
 
 

Kristdemokraterna ser med stor tillfredställelse på att ännu en av Huddinges parker rustas upp i 
enlighet med kommunens parkprogram och lekplatsprogram. Kräpplaparken är en förhållandevis stor 
parkyta med ett angränsande mindre naturområde som sedan länge varit ganska dåligt utnyttjat. Här 
finns utrymme att skapa betydligt bättre lekmöjligheter än vad den nuvarande mycket begränsade 
lekytan medger. 

Genom Kräpplaparken rör sig idag många personer från angränsande villaområden men också från 
hela Hagsätra, eftersom diagonalen genom parken är den genaste vägen till Stuvsta pendeltågsstation. 
I det förslag som visas i ärendets bilaga 1 – Illustrationsplan – har parken förlorat denna diagonal, 
vilket särskilt för fotgängare kommer att upplevas som negativt. Ett antal yttranden i 
medborgardialogen påpekar just att parken inte bör utformas så att den blir ett hinder för att ta sig till 
pendeltågsstationen. 

Om gångvägarna blir omvägar finns en uppenbar risk att verklighetens fotgängare istället väljer andra 
stråk och att de planerade gräsytorna i realiteten korsas av leriga gångstigar. För att parken ska 
uppmuntra till gång, cykel och kollektivtrafik och upplevas som trygg och väl underhållen även långt 
efter att den anlagts önskar vi att utformningen i den fortsatta processen justeras så att en diagonal 
gångväg i någon form behålls genom parken. 
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